

Steel File Cabinet 文件柜



JF-C001 H1850 × W900 × D400mm



- 全拆装结构 ●配有活动层板 ●配备三点式锁 ●层板底可挂A4文件夹 ●各种配件，随心选备
- Knock-down structure ●Adjustable shelf available ●Three point lock system
- A4 hanging file can be put under shelf ●Different fittings available



JF-C012
H1850 × W900 × D400mm



JF-C011
H1850 × W900 × D400mm



JF-SD005B
H1850 × W900 × D400mm



JF-C051
H1850 × W900 × D400mm



JF-C017
H1850 × W900 × D400mm



JF-C038
H1850 × W900 × D400mm



JF-C004
H1850 × W900 × D400mm



JF-C003
H1850 × W900 × D400mm



JF-C002
H1850 × W900 × D430mm



- 一体化锁芯 ● 上下左三向实心锁芯结构 ● 全钢实心锁芯 ● 原厂密码激光编码
- Integrated lock core ● Three directions of upper, lower, and left solid core lock structure ● Solid core steel lock ● Original laser encoding



JF-SC001
H950 × W900 × D430mm



JF-SC002
H1200 × W600 × D430mm



JF-C006
H1850 × W900 × D430mm



JF-C006B
H1850 × W900 × D430mm

核心科技用心守护 Core technology guarded attentively

- 经过国家保密检测中心检测,符合国家保密要求.
- 软硬件全面升级,更加安全可靠
- 荣获国家专利的离合式防爆打滑撬,有效防止暴力开锁.
- 密码由8-15位数字任意组合,密码多达千万亿组
- 密码由用户设定,断电自动保存,永不掉码和乱码
- 当保密柜受到震动、敲打或错码等破坏时,自动发出100多分贝高音报警
- 具有多种智能化报警接口,轻松实现现场高音报警和远程电话报警保障
- 环保低功耗使用4节5号电池供电,电池使用寿命长达1年以上
- 人性化设计,隐藏式外接备用应急电源接口,即插即用,无须电源连接线.



- It is in accordance with the requirements of National Security Inspection Center
- Software and hardware are all updated with more safety and reliability
- Clutch type explosion-proof skid has won the national patent and can effectively avoid violent lockpicking
- The code is freely combined by 8-15 numbers and code quantity reaches multi-trillion groups
- Code is set by users and can be saved automatically when power off. It will never be lost or mixed up
- When the security cabinet is destroyed by shock, punch or misinput, it can automatically sound the alarm of more than 100decibels
- The cabinet is configured with multi smart alarm connectors to easily ensure high-pitch alarm and remote telephone alarm
- By using 4pcs of 5th battery, it is environmentally firendly and low-dissipation
- Humanized design: Hidden external power connector can be plugged and used simultaneously. No need to be connected by cables.